
Ordinarie styrelsemöte Samfälligheten Papegojan 17 februari 2015 

Närvarande; 

A; Anneli Wikberg 

B; Annika Petersson 

C; ej närvarande 

D; Lars Andersson 

E; Joachim Eek 

F; Christer Andersson 

G; Mile Cavadrovski 

H; Ewon Wall 

Samt valberedningen; Christer Andersson och Siwerth Lundberg 

Siwerth och Christer påpekade vikten av att vi boende ställer upp och deltar i 

samfällighetens styrelsearbete, har med ljus och lykta sökt en person som kan 

ta på sig hela kassörsrollen. 

Inga synpunkter på föregående protokoll. 

Vi i styrelsen fick se det arbete Anneli Wikberg gjort med vår hemsida. Vi 

hoppas att snart kunna använda oss av denna. SNYGGT!! Tack Anneli! 

Kostnaden för hemsidan är inom den styrelsen tog beslut om vid ett tidigare 

styrelsemöte. 

Mötet diskuterade Tre-årsplan och motioner inför Årsmötet. 

Styrelsen föreslår att byta huvudsäkring till garagen från 25 A till 16 A, om detta 

räcker för att hålla oss med belysning i våra garage. Detta skulle sänka den 

fasta nätavgiften nästan 2 000 SEK per år. För att undersöka eventuella 

problem med ett byte kommer 16 A säkring att införas på prov före beslut. 

Nästa styrelsemöte bestäms på årsmötet, inför att den nya styrelsen ska 

konstituera sig. 

Protokollförare;   Justeras av; 



 

Annika Petersson   Ewon Wall 

 


